
 
  

Zápis č. 7/2025 
z řádného zasedání Akademického senátu Pedagogické fakulty UJEP 

 
Místo: CS502 
Datum a čas: 25. 6. 2025, 10:00 h 
 
 

1. Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D. 
2. PhDr. Lukáš Círus, Ph.D  
3. Bc. Tereza Laliková 
4. PhDr. Jiří Šlégl, Ph.D. 
5. Mgr. Kateřina Šteklová, Ph.D. 
6. PhDr. Barbora Lanková, Ph.D.  

7. Mgr. Zdeněk Svoboda  
8. Bc. Jakub Havránek 
9. Šimon Růžička 
10. Mgr. Lucie Zušťáková 
 

 
 
Omluveni:  

1. prof. akad. mal. Mgr. Martin Velíšek, Ph.D. 
2. Anna Maria Černá 

 
Hosté:   
doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D. 
PhDr. Ing. Ivan Bertl, Ph.D. 
 
 

 
 
Program: 

1. Čerpání rozpočtu neinvestičních nákladů a ostatních osobních nákladů PF UJEP k 
30. 4. 2025 

2. Změna volebního řádu AS PF UJEP 
3. Různé 

 
 
Schválení programu zasedání  
hlasování:  10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
0. Autorizování zápisů z předchozích zasedání a hlasování per rollam + kontrola plnění 
usnesení AS PF UJEP 
 
Usnesení 0: 
AS PF UJEP schvaluje Zápis č. 05/2025 z řádného zasedání Akademického senátu 
Pedagogické fakulty UJEP, konaného dne 21. 5. 2025, a zápis č. 06/2025 z hlasování per 
rollam ze dne 6. 6. 2025, v předložené verzi. 
 
hlasování:   10 pro – 0  proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
Kontrola usnesení AS PF UJEP 
Z minulých usnesení AS PF UJEP nevyplývají žádné další nesplněné úkoly. 
 



 
 
 
 

1. Čerpání rozpočtu neinvestičních nákladů a ostatních osobních nákladů PF UJEP k 
30. 4. 2025 

 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení Čerpání rozpočtu PF UJEP k 30. 4. 2025. 
 
komentář dr. Bertl 

- Čerpání probíhá podle plánu, k jedinému překročení došlo ve výdajích pro 
reprezentaci – důvodem je zasedání Asociace děkanů pedagogických fakult pořádané 
na PF UJEP. Toto je ojedinělá situace, která výrazně přispívá k reprezentaci fakulty.  

 
Usnesení 1: 
AS PF UJEP na základě § 27 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o 
změně a doplnění dalších zákonů, projednal a schvaluje Čerpání rozpočtu neinvestičních 
nákladů a ostatních osobních nákladů k 30. 4. 2025 v předloženém znění. 
 
hlasování: 10 pro – 0 proti – 0 zdržel(a) se hlasování, schváleno 
 
 
 
2. Změna Volebního řádu AS PF UJEP 
 
Doc. PaedDr. Ladislav Bláha, Ph.D., děkan PF UJEP, na základě § 27 odst. 1 písm. b) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů, předkládá 
Akademickému senátu PF UJEP ke schválení nový Volební řád AS PF UJEP. 
 
Komentář: 
Dr. Pavlíková: hlavním cílem změny VŘ je implementace elektronického způsobu hlasování. 
 
Dr. Pavlíková: Zásadní je ustanovení v článku 3, odst. 6 které definuje možnost (nemožnost) 
hlasovat v obou kuriích, kam volič přísluší. 
Argumentace: právně podložen je právě jeden hlas jednoho voliče. 
Mgr. Svoboda:  
Zároveň s volbami do fakultního senátu jsou souběžně konány volby do velkého senátu, ve 
kterém je dovoleno volit v obou kuriích, pokud je volič současně studentem i akademikem. 
Volič AS může zároveň volit ve více obvodech (fakultách). Rozpor ustanovení pro AS  a AS 
PF může vést k zmatení voličů. 
  
Diskuse, hlasování: AS PF UJEP se poměrem 7:3 přiklonil k možnosti hlasování v obou 
kuriích, pokud je student zároveň akademikem. 
  



 
 
Pokračování diskuse – prezentace drobných změn v předloženém návrhu: 
 
 
Dr. Pavlíková: Statut fakulty (Čl. 1, odst. 1) neobsahuje tuto klauzuli, podloženou Zákonem 
o vysokých školách. AS navrhuje upravit v tomto bodě Statut a zachovat ve Volebním řádu 
AS PF UJEP kompletní znění. 
 
Dr. Bertl: Jak je vymezen ve volebním řádu akademický pracovník? Otázka volebního práva 
projektových pracovníků.  

Viz článek 2 odst. 5: Kandidátem na člena AS PF UJEP (dále jen „kandidát") může být 
jen člen Akademické obce PF UJEP, který je akademickým pracovníkem podle § 70 odst. 
1 zákona nebo studentem podle § 61 zákona. 

 
Dr. Svoboda: Akademický pracovník musí projít výběrovým řízením, tudíž by projektoví 
pracovníci neměli být zahrnuti, jelikož neprochází výběrovým řízením. 
Dr. Šteklová: Jak proběhne zpřístupnění voleb dálkovým studentům? 
Dr. Pavlíková: Elektronická volba není problém, náhradní hlasování by mohlo být –  

čl. 4 odst. 3 upraven:  Hlasování náhradním způsobem probíhá ve volebních místnostech 
ve dvou pracovních dnech. Volební místnosti jsou v obou dnech otevřené minimálně dvě 
hodiny dopoledne a dvě hodiny odpoledne. 

 
Dr. Svoboda: Návrh volebního řádu AS UJEP čeká na schválení MŠMT (předpoklad do 30 
dnů). Případné požadované změny by se musely odrazit i ve VŘ fakult. 
 
 
Přehled drobných změn: 
 Čl. 1, odst. 1 - Ověření souladu se Statutem PF UJEP – zachováno zákonné znění 
 Čl. 1, odst. 4 - Možná kolize s ustanovením Statutu PF - zachováno zákonné znění 
 Čl. 1, odst. 6a - Doporučeno sjednotit terminologii (odstoupení vs. rezignace) 

SJEDNOCENO 
 Čl. 1, odst. 6e - Návrh doplnit hlasování per rollam DOPLNĚNO 
 Čl. 2, odst. 2 - Úprava formulace o technické podpoře CI UPRAVENO 
 Čl. 2 - Doporučení k přesunu některých ustanovení do Čl. 3 PŘESUNUTO 
 Čl. 2, odst. 4 - Pochybnosti o potřebnosti věty o počtu členů komise ZACHOVÁNO – 

implikuje variabilitu počtu členů komise 
 Čl. 2, odst. 12 - Sjednocení terminologie "dny" vs "kalendářní dny"  SJEDNOCENO 
 Čl. 4 - Připomínky k technickým aspektům náhradního hlasování  ZACHOVÁNA ŠIRŠÍ 

FORMULACE PRO PŘÍPAD NEPŘEDVÍDANÝCH OKOLNOSTÍ 
 Čl. 6, odst. 4 - Doporučení vypustit ustanovení o výuce VYPUŠTĚNO 

 
 
Vzhledem k tomu, že změna textu v článku 3, odst. 6 si vyžádá přesnou formulaci, AS PF 
bude o novém znění Volebního řádu hlasovat per rollam v prvním týdnu července. 
  



 
 
 
 
3. Různé 

 
3.1. Fond provozních prostředků – Oznámení o převodu prostředků - Dr. Bertl:  

Z důvodu blížícího se účetního ukončení rekonstrukce budovy kateder i s možným 
zahájením dalších investičních akcí v době hlavních akademických prázdnin může 
vzniknout požadavek na úhradu investičních faktur. Proto převádíme sumu 30 mil. 
Kč z fondu provozních prostředků do fondu investičních prostředků (viz příloha). 
Celkově jde o účetně neutrální operaci. O reálných úhradách bude AS řádně 
informován. 

 
3.2. Rekonstrukce budovy kateder – Dr. Bertl: připravuje se kolaudace nově 

rekonstruované budovy, potřebné revize probíhají bez komplikací (hygiena, 
hasiči…) Kolaudace by mohla proběhnout do konce července. V polovině srpna až 
v polovině září by mohlo již dojít ke stěhování. V šestém patře bude dočasně 
umístěna KTVS.  

 
3.3. Malá tělocvična – Dr. Bertl: staticky je malá tělocvična v pořádku. Dokončuje se 

plán zateplení. 
 
 
 
Příští řádné zasedání AS PF UJEP se koná ve středu 17. září 2025 v 15:00 h v místnosti  
CS 502.  
 
 
 
 
 

25. června 2025 

Zapsala Bc. Tereza Laliková Mgr. Jana Pavlíková, M.A., Ph.D.  

 předsedkyně AS PF UJEP  


